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Министарка финансија Диана Драгутиновић у петак је најавила да ће држава
обезбедити инвестиције у РТБ Бор ”преусмеравањем пара које су у буџету до сада биле
предвиђене за заједничко предузеће државе Србије и италијанског ”Фијата”. Реч је о
улогу вредности око 200 милиона евра.

- Ако хоћемо да будемо искрени и да признамо реалност и финансијску кризу,
претпостављам да ће се све одложити за следећу годину - рекла је министарка
Драгутиновић. Да Влада Србије ово заиста и планира, ”Новостима” у петак нико није био
спреман у Немањиној 11 и да потврди. Незванично, речено је да Влада Србије није
расправљала о овој ”идеји” министарке финансија, али и да на седници Владе није још
усвојена ни стратегија приватизације РТБ Бор, коју је почетком недеље у Бору
представио потпредседник Владе и министар економије Млађан Динкић.

Према тврдњама стручњака за буџет, ово преусмеравање могуће је урадити, упркос
чињеници да је за буџет у коме су јасно пројектовани сви овогодишњи трошкови Србије у
заједничкој фирми са ”Фијатом”.

- Уколико средства буду пласирана кроз буџетски раздео 621 као кредит, онда је
довољан само закључак Владе, а не и промене кроз ребаланс и поновну расправу у
Скупштини - каже извор ”Новости”. - Овако, само Влада Србије донеси закључак о
преименовању, јер се не мења сврха. Новац и у једном и другом случају иде у
инвестицију државе.

Државни секретар Министарства економије Небојша Ћирић, међутим, каже да ће се РТБ
Бору заиста преусмерити буџетска средства, али не она која су намењена оснивачком
капиталу будућег предузећа ”Фијат аутомобили Србија”.

- У буџету постоји посебан раздео који износи укупно 14 милијарди динара. Тај новац
јесте на неки начин везан за ”Заставу”, али само зато што је намењен за постреализацију
посла у Крагујевцу, али и за остале извозне послове - објашњава Ђирић.

- Са тог раздела један део пара, као прва рата биће опредељено за нову топионицу у
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Бору, јер је и РТБ Бор један од наших највећих извозника.

Државни секретар Министарства економије подсећа и да је договорена динамика
инвестирања са ”фијатом” била да он уплати 200 милиона евра, али и да је динамика
померена због светске економске кризе. - О роковима за инвестирање моћи ћемо да
разговарамо крајем марта. Тада ћемо, наиме, знати који је то термин уплате ”Фијатовог”
улога од 200 милиона евра - закључује Ћирић.

Према стратешком уговору који су потписали ”Фијат” и држава Србија, ”Фијат” на име
оснивачког капитала треба да уложи 200 милиона, а држава Србија 100 милиона евра,
од којих је половина у новцу, а половина у имовини.

”Фијат” је 200 милиона евра требало да уплати до 31. марта, али је тај рок на
прошлонедељном састанку у Торину померен до краја године. У пословодству групе
”Застава возила” су били веома изненађени изјавом да се долазак Италијана одлаже, јер
су од менаџмента ”Фијата” добили чврсте гаранције да ће оснивачки улог од 200
милиона евра бити уплаћен до краја године. Стручњаци ове компаније који бораве у
Крагујевцу, свакодневно инсистирају да се посао на сређивању фабрике одвија према
договореној динамици.

Представници ”Заставе” су у петак, како ”Новости” сазнају, били на телефонској вези са
менаџментом ”Фијата” и тада им је речено да је било какво одступање од пројекта у
Крагујевцу - непромишљено, јер ће ”Фијат” испунити своје обавезе.

Према речима Небојше Здравковића, заменика градоначелника Крагујевца, који је
учествовао у преговорима са Италијанима, након консултација са представницима Владе
Србије, утврђено је да оснивачки улог од 50 милиона евра за ”Друштво Фијат Србија”
није доведен у питање.

- Изјава министарке Драгутиновић уноси додатну конфузију у целу причу - каже за
”Новости” Зоран Михајловић, председник Самосталног синдиката. - Нико нам није рекао
да и држава Србија може да направи проблеме око ове инвестиције.
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(Вечерње новости)
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